
Protokoll 2 (12) 

Sammanträdesdatum  
2011-02-28 

Svågadalsförvaltningen 

 

 Utdragsbestyrkande: 

 

Plats och tid: Svågagården, 28 februari 2011 kl. 9.00 

Förtroendevalda: Beslutande: Ej beslutande: 
 Annette Svensson (Op) 

Peter Eriksson(Op) 
Marianne Rahm(Op) 
Helena Larsson (Op) 
Helena Bergerståhl (Op) 
Marianne Tunhult(Op) 
Kenneth Kahlen (Op) 
 
 

Eva Edström (Op)  
Birgitta Hedberg (Op)  
Kristina Bäckström (Op) 

 
Övriga deltagare: Iréne M. Ilonen, Platschef 

Angelica Bergström, Socionompraktikant 
 
Utses att justera:  Peter Eriksson 
 
Justeringens plats 
och tid: 2011-03-07  kl. 15.30 

Underskrifter:  Paragrafer: 1-10 

Sekreterare: 

Angelica Bergström, socionomstuderande praktikant för Iréne M. 
Ilonen 

Ordförande: Anette Svensson 

Justerande: 

 
Peter Eriksson   
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Bevis/anslag 
Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Anslagstid, från och med till och med 
2011-03-08 2011-03-29 

Förvaringsplats för protokollet 
Svågagården 

Underskrift 
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§ 1 Information om fördelning mellan ledamöter 
angående föreningsbesök 

Irené M Ilonen informerar och delar ut informationsblad om fördelningen mellan 
nämndens ledamöter vad gäller föreningsbesök, som är ett nytt sätt att utveckla och 
skapa dialog med alla föreningars medlemmar i Svågadalen. Alla ledamöter ansvarar 
för att kontakta föreningens ordförande och boka in ett möte. Nämndsledamöterna 
kommer att ha en utbildningsdag under våren där ledamöterna kommer att arbeta med 
gemensamma frågor och ämnen för dessa träffar. Rekommenderas att möten bokas in 
efter den dagen. Vid eventuella problem och frågor så hör ledamöterna av sig till 
ordföranden Anette Svensson eller platschef Iréne M. Ilonen. 

 

 

 

Svågadalsnämnden tackar för informationen. 
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§ 2 Ansökan från Ängebo IK 

Ängebo IK skickade in en ansökan till nämnden i fall det skulle bli ett 
positivt bokslut för 2010 och om det var möjligt att lägga pengar till 
föreningen som en stor hjälp för dem i deras fortsatta arbete för barnen 
och framtiden. Ansökan skickades med anledning av den satsning som 
pga olika omständigheter gjorde ett stort hål i deras ekonomi under 
sommaren 2010 och att det under vintern inträffat flera incidenter som 
ytterligare inneburit fler utgifter. 

Under bokslutsarbetet i Hudiksvall på ekonomikontoret tog platschefen 
upp denna ansökan för att undersöka möjligheten att använda fjolårets 
pengar utifrån att bokslutet påvisar ett positivt resultat.  

Ekonomikontoret gav förutsättningar att till Svågadalsnämnden kunna 
bevilja upp till 70 000 kr för detta ändamål och att det belastar bokslutet 
2010. 

 

Peter Eriksson föreslår avslag genom att nämnden föregående år redan 
betalat 25.000 kr till Ängebo IK. Han föreslår att nämnden skall titta på 
andra alternativ. 

Marianne Rahm föreslår att nämnden ska bifalla Ängebo IK:s ansökan, då 
det är en mycket betydelsefull förening för dalens barn och ungdomar. 

 

Svågadalsnämnden beslutar 

enligt Marianne Rahms förslag. 

 

Peter Eriksson reserverar sig mot beslutet skriftligen. 

 

Reservation ett riktas mot Svågdalsnämndens beslut att bifalla Ängebo IK bidragsansökan på sammanträdet 
28/2-2011, punkt 3 i dagordningen. 
Motivering:  Jag är mycket medveten och har full förståelse för vilken olycklig situation föreningen har hamnat 
i. Anser däremot inte att detta ska vara orsak till ett yrkat bifall på det stora bidrag man nu får via beslutet från 
Svågdalsnämnden, bidraget uppgår till 70 000kr.  
Dessa 70 000 kr tillkom via ett överskott från budgetåret 2010. Ett överskott som nuvarande nämnd hade en 
möjlighet att fördela på fler föreningar inom Svågdalsnämndens upptagningsområde. Genom sitt beslut 
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utnyttjar inte Svågdalsnämnden denna möjlighet. Jag anser självklart att Ängebo IK ska ha möjligheter till att 
söka bidrag och jag hoppas verkligen att man reder ut situationen man hamnat i, men att Nämnden skall ge 
Ängebo IK bättre förutsättningar på bekostnad på övriga föreningars möjligheter till att söka bidrag ur samma 
överskott av pengar är jag kraftigt motståndare emot! 
Min reservation mot beslutet grundar sig på två olika saker: 

1. Anser att Ängebo IK har fått fördelar tilldelade av Svågdalsnämnden i samband med beslutet, genom 
att man utestängt möjligheten för andra föreningar att få samma möjlighet att söka ur samma 
budgetöverskott. Mitt motförslag innebar att ge övriga föreningar möjlighet att söka bidrag under 
samma förutsättningar som Ängebo IK. Jag yrkade också på andra lösningar än en ren 
bidragsutbetalningslösning för Ängebo IK. ÄIK tilldelades hela överskottet från 2010 budget. Det 
fanns andra föreningar som sökt pengar inför detta beslut, de beviljades ett bidrag från 2011 års 
budget. 2011 års budget som vi inte sett om det uppstår ett överskott på ännu. 

- Ängebo IK har själva löst den mest akuta situationen genom att man hittat en överenskommelse 
med Entreprenören i fråga. Fanns och finns därför ingen egentlig anledning till att skynda på 
beslutet och genom detta inte ge övriga föreningar i Svågadalen samma möjlighet till att söka 
bidrag. 

2. Ängebo IK gjorde en liknande ansökan gällande bidrag så sent som 23/11 -2010, ansökan innehöll 
samma argument, förklaring och tilltänkta användningsområde för sökta bidrag. Nämligen till att 
betala av befintlig skuld till Entreprenören. 
Detta bifölls även då av dåvarande nämnd. Slår man ihop summorna från båda besluten om bidrag till 
Ängebo IK innebär detta att Svågdalsnämnden beviljat Ängebo IK 95 000kr (nittiofemtusen kronor), 
mellan perioden 2010-11 till 2011-02 (tre månader), samtidigt som man yrkat på avslag på andra 
föreningars bidragsansökningar under föregående budgetår med motiveringen om man som nämnd är 
satt under sparkrav från högre ort. 
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§ 3 Redovisning av bokslut 2010 

                      Irené M. Ilonen informerar om 2010 års bokslut. Sammantaget visar det   

                      på ett plus på 43 000 kr för Svågadalsförvaltningen. 

 

                      Svågadalsnämnden tackar för informationen 
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§ 4 Revidering av Svågadalsnämndens reglemente 

          

Svågadalsförvaltningen föreslår följande revideringar i 
Svågadalsnämndens reglemente och förslag till ändringar i Social- och 
fritidsnämndens reglemente: 

• Tas bort: Femte punkten under §2 som lyder ”Nämnden beslutar om 
tillstånd, enligt alkohollagen, samt har tillsynsansvar för alkoholservering för 
företag och verksamheter inom nämndens geografiska område”.  

 
• Tillägg: Denna handläggning skrivs in i stycket ”Undantag från 

detta under §2 med lydelsen: ”Alkoholtillstånd och tillsynsansvar för 
alkoholservering. För dessa uppgifter ansvarar social- och fritidsnämnden.” 

 

• Tas bort: I §11 ta bort meningen ”Nämnden beslutar om 
tillståndsgivning till alkoholservering inom nämndens verksamhetsområde.” 

 
• Tillägg: Att det utifrån dessa förslag även del av mening tas bort i 

Social- och fritidsnämndens reglemente §3 första stycket enligt 
följande: ”Nämnden beslutar om tillstånd, enligt alkohollagen, samt har 
tillsynsansvar för alkoholservering för företag/verksamheter inom Hudiksvalls 
kommun.”  

 
Det innebär att följande tas bort: ”förutom inom Svågadalsnämndens 
verksamhetsområde.”  

 

 

                        

             

         Svågadalsnämnden beslutar 

Att fastställa reviderat reglemente enligt Svågadalsförvaltningens förslag 
och till Kommunfullmäktige föreslå dessa revideringar. 

 

 



Protokoll 2 (12) 

Sammanträdesdatum  
2011-02-28 

Svågadalsförvaltningen 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§ 5 Beslut om beredning av ärenden till 
Svågadalsförvaltningen Nämndens ledamöter har fått underlag att 

utgå ifrån inför detta beslut  

  

1. Ordförandeberedning 
Ordförande sammanträder med förvaltningen (t ex förvaltningschef och 
nämndssekr). Man går då igenom ärenden, föredragningslista och ev. annan planering 
inför sammanträdet. 
 
2. Presidieberedning 
Lika som ovan men skillnaden är att majoriteten och oppositionen (t ex andre vice 
ordförande) är med i beredningen. 
(En variant är att presidiet utgör utskott och då gäller samma förhållanden som anges 
nedan under 3.) 
 
3. Utskott 
Utskottet bereder ärenden till nämnden och lämnar (vanligen) förslag till beslut. 
Utskottet är parlamentariskt sammansatt, dvs avspeglar de majoritetsförhållanden 
som råder i nämnden. Nämnden kan även delegera till utskottet att fatta beslut i vissa 
typer av ärenden, t ex brådskande ärenden, personalärenden eller ärenden upp till 
visst ekonomiskt belopp samtidigt som principiella ärenden alltid ska tas av 
nämnden. 
 
                      Marianne Tunhult föreslår ett Arbetsutskott och yrkar på förslag 2 från      

                      från bilagan. 

                      Kenneth Kahlén föreslår Ordförandeberedning. 

                      Peter Eriksson föreslår Presidieberedning med förslag om att se över   

                      hur ett sådant kan se ut i sin konstellation, med syftet att få en så    

demokratisk grund som möjligt.  

                      Svågadalsnämnden beslutar 

enligt Peter Erikssons förslag med tillägget att ledamöterna kan lämna 
förslag på olika konstellationer till ordförande inför nästa 
nämndssammanträde då beslut tas angående beredning. 
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§ 6 Öppna/ Slutna sammanträden 

Utifrån Svågadalsnämndens beslut § 33 2010  skall nya nämnden besluta 
om öppna respektive slutna sammanträden. Efter diskussion om för- 
respektive nackdelar röstar nämnden med nedanstående resultat: 

Öppna sammanträden? 

3 st JA: Peter Eriksson, Marianne Tunhult, Kenneth Kahlén 

4 st NEJ: Helena Bergerståhl, Marianne Rahm, Helena Larsson, Anette 
Svensson 

 

 

                   Svågadalsnämnden beslutar 

 Att sammanträdena skall vara slutna. 

Peter Eriksson reserverar sig emot beslutet skriftligen 

Reservation två riktas mot Svågdalsnämndens beslut att genomföra och använda sig av stängda 
sammanträden för allmänheten på sammanträdet den 28/2-2011, punkt 7 i dagordningen. 
 Motivering:  Anser att ännu mer öppenhet gynnar den demokratiska ordningen, om vi öppnar upp för mer 
insyn tror jag att detta lockar fler till att engagera sig i det lokala politiska frågorna som rör Svågadalen, jag vill 
ge boende i dalen denna möjlighet. Människor ska ha möjligheten att OM man själv vill kunna närvara under 
Svågdalsnämndens sammanträden. Självklart med en viss etik och värdegrund i sitt uppförande inför eller emot 
församlingen. Mötena hanterar övergripande frågor genom sin delegation från kommunfullmäktige, man 
hanterar även sekretessärenden som självklart till viss eller hel del ska vara insynsskyddade mot allmänheten. 
Jag vill ge medborgare och röstberättigad i Svågadalen möjligheten till att kunna återkoppla, värdera/utvärdera 
sin/sina politikers agerande och åsikter. Detta anser jag är en demokratisk rättighet för den enskilde som valt 
och röstat fram sin kandidat till Svågdalsnämnden. Detta skulle också skapa en annan dimension, än endast ha 
tillgång till ett protokoll, som i sin form är väldigt statisk och opersonlig i sin tolkning av beslut tagna av 
nämnden, vilket är ett protokolls rätta funktion! 
 
Ytterligare några aspekter i frågan är att kommunfullmäktige använder sig av öppna möten för allmänheten, 
Riksdagen likaså. Därför anser jag att vi ska följa lika-principen med kommunfullmäktige. Som faktisk är 
Svågdalsnämndens styrande organ. Anser också att i rollen som folkvald parti opolitisk ledamot ingår det visst 
ansvar och till viss del personliga möten med allmänheten, detta för att undvika en viss överlägsenhet gentemot 
våra väljare och övrigt boende i Svågadalen.  
Västerstråsjö 2011-02-28 

 
Peter Eriksson, Västerstråsjö, Ledamot i Svågdalsnämnden 
peter.eriksson@hudiksvall.se 
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§ 7 Rapport från förhandlingarna med Folkets 
Hus 

Iréne M. Ilonen informerar att på grund av att vår ordföranden är sjuk så 
är nästa förhandlingsträff uppskjuten till v.10. Nya kommunledningen 
kommer även den att sätta sig in i detta ärende och ge sin syn på saken.  

Med anledning av ovanstående, är matavtalet förlängt Mars månad  
2011. 

 

Svågadalsnämnden tackar för informationen 

 

 

 

 



Protokoll 2 (12) 

Sammanträdesdatum  
2011-02-28 

Svågadalsförvaltningen 

 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

§ 8            Ansökan från Svågadalens Skoterklubb 

Svågadalens Skoterklubb ansöker om 6 600 kr som delfinansiering till 
annonsering med hänvisning till att skoteråkning är något av en kultur i 
Svågadalen   

 

Peter Eriksson yrkar på avslag på grund av att man gav 70 000 kr till 
Ängebo IK på föregående års bokslut och dessa skulle kunna användas 
även till detta. 

Marianne Tunhult föreslår bifall. 

 

Svågadalsnämnden beslutar 

enligt Marianne Tunhults förslag. 
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§ 9       Ansökan från Svågagårdens Folkets Hus 

En ansökan om bidrag på en summa av 9000 kr har kommit in till nämnden 
från Folkets Hus om en Mumintroll-utställning som Folkets Hus tidigare 
köpt in.  

Ordförande informerar att Folkets Hus tidigare har fått en skrivelse från 
Svågadalsnämnden i juni 2010 om att ta kontakt med Svågadalsnämnden 
och/eller förvaltningen innan en utställning beställs för att tillsammans 
kunna planera och genomföra denna på bästa sätt. Det har inte skett med 
denna utställning.        

                 

              

Kenneth Kahlén föreslår avslag.  

 

              Svågadalsnämnden beslutar 

              Enligt Kenneth Kahléns förslag. 
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§ 10     För kännedom 

 

1. Underrättelse Kommunstyrelsens allmänna utskott 2011-02-15 

2. Protokoll KF 2010-12-13 

3. Protokoll Cesam 2011-01-31 
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